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Abstract (en)
The device comprises a box (2) containing the longitudinal support (3), held in a cavity (10) and has inner surfaces (28) guiding the support in the
latter swivel part (37). The front end of the box has a link element (23) interacting with the link. The adjustment (5) consists of a lever (51) in a plinth
(4) and possessing an eccentric inner surface on which rests a pin (38) cooperating with a connecting element (30). The adjusting lever has at least
a partly cylindrical outer surface (54) having a peripheral hole for the connecting element.

Abstract (de)
Es wird eine Bremsvorrichtung für einen Langlauf-Ski vorgeschlagen, wobei auf der Unterseite des Skis eine Ausnehmung (10) vorgesehen
ist, die einen den Längsträger (3) aufnehmenden Kasten (2) aufweist. Der Längsträger (3) ist um ein im vorderen Ende des Längsträgers
vorgesehenes Gelenk (23) aus dem Kasten (2) herausschwenkbar. Auf der Oberseite des Skis ist eine Verstelleinrichtung (5) vorgesehen, die mit
Verbindungselementen (30) mit dem Längsträger (3) zusammenwirkt, durch welche der Schwenkbereich des Längsträgers einstellbar ist. <IMAGE>
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